
                                                                                                                            
Številka: LZS / 870 -1                                                                                   Osnutek                                          
Datum: 30.9.2014 

ZAPISNIK 
 

19. seje Upravnega odbora LZ Slovenije, v torek 30. septembra 2014 ob 17. uri, 

v prostorih Doma Andreja Manfreda, Gregorčičeva ulica 20 v Kobaridu. 

 
Navzoči: mag. Srečko F. Krope - predsednik LZS, mag. Lado Bradač, Ivan Malešič, Tomaž 

Trotovšek, Alojz Dragan, Franc Jarc, Ludvik Rituper, mag. Dolores Čarga, Janez Šumak, 

Avgust Reberšak, Kazimir Saksida, Zdravko Mastnak, Bojan Breitenberger, mag. Aleš 

Klemenc, Dušan Leskovec, Anton Holc, Anton Lukančič, Marjan Gselman, Dušan Čubej, 

Maksimiljan Lešnik, Radovan Štrekelj, Štefan Cmrečnjak, Darko Božič, Vedran Prodan in 

Janez Krivec in  Mirko Urbas - člani UO LZS.  

Ostali navzoči: Arpad Kὅveš - predsednik uredniškega odbora, Srečko Žerjav - direktor 

Strokovne službe LZS,  mag. Štefan Vesel - generalni sekretar LZS. 

 

Odsotni člani UO: Toni Vrščaj, Gregor Vrabič, dr. Ivan Kos, Tomaž Lah, mag. Emilijan 

Trafela, Branko Žiberna in Peter Belhar - člani UO LZS ter Peter Habjan - predsednik 

Nadzornega odbora in Goran Šuler - podpredsednik KOPV (odsotnost opravičili).   

 

Predsednik LZS mag. Srečko Felix Krope je pozdravil vse prisotne in predal besedo 

predsedniku ZLD Gornje Posočje Aljoši Mozetiču. Ta je prisotnim v kratkem predstavil 

zvezo.  

Za tem  je predsednik nadaljeval z vodenjem seje. Predstavil je predlagani dnevni red, ki so ga 

člani UO LZS prejeli z vabilom in gradivom za sejo. Dodatnih predlogov ni bilo. 

 
Pri glasovanju je bil soglasno sprejet naslednji: 

 

SKLEP: UO LZS potrdi naslednji dnevni red:  

1. Pregled realizacije sklepov in sprejem zapisnika 18. seje UO LZS z dne 17.6.2014. 
2. Informacija o poteku postopka od spremembe sistemizacije strokovne službe 

LZS do  sodbe delovnega sodišča g. Koren  
3. Dobrodelni ples LZS  
4. Obravnava predloga sprememb Pravilnika o določitvi volilnih okolišev ter o 

kandidiranju in volitvah organov in funkcionarja LZS  
5. Potrditev predlogov sklepov 19. in 20. seje komisije za priznanja in odlikovanja 
6. Potrditev predloga sklepa komisije za izobraževanje  
7. Razno:   -  informacija o razgovoru z županom občine Vojnik 

                                   -  informacija o sestanku na MKO  
                                   -  informacija o razstavi v prostorih LZS  
 



2 
 

AD1 

Pregled realizacije sklepov in sprejem zapisnika 18. seje UO LZS   

 

S. Žerjav je podal poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje in zaključil z ugotovitvijo, da so 

bili vsi sklepi, ki so bili izvršljivi realizirani. Sklepi vezani na rokovnik priprave plana za leto 

2015 in izvedbo dobrodelnega plesa pa so  v fazi izvajanja po predvideni dinamiki. 

V razpravi je R. Štrekelj opozoril na napačno citiranje dela njegove razprave pod točko razno 

in želel, da se beseda » neresničnimi dejstvi«  nadomesti z  »enostranskimi dejstvi«.  

Za tem sta bila ob glasovanju soglasno sprejeta naslednja sklepa:   

 

SKLEP 19.1.1.: UO LZS potrjuje predlog zapisnika 18. seje UO LZS z dne 17.6.2014 z 

upoštevano pripombo člana UO LZS R. Štreklja. 

SKLEP 19.1.2.: UO LZS ugotavlja, da so bili sklepi 18. seje UO LZS realizirani. 

 

 

AD2 

Informacija o poteku postopka od spremembe sistemizacije strokovne službe LZS do  sodbe 

delovnega sodišča g. Koren   

 

Podpredsednik LZS mag. L. Bradač je povzel informacijo o poteku postopka od spremembe 

sistemizacije strokovne službe LZS do  sodbe delovnega sodišča v zadevi ga. Karmen  Koren 

in opozoril, da so imeli člani UO LZS možnost podrobno se seznaniti z zadevo tudi s 

posredovanim  obsežnim gradivom, ki je bilo priloženo gradivu z vabilom na sejo. Za tem je 

predsednik LZS mag. S.F. Krope odprl razpravo. 

A. Lukančič je začel razpravo in opomnil, da je bil na prejšnji seji UO ob razpravi v zvezi z 

zadevo ga. Koren  vprašan, kdo je po njegovem odgovoren za nastalo situacijo? Rekel je, da 

bo moral na to vprašanje odgovoriti nekdo drug, ne moremo pa mimo dejstva, da je zadolžen 

za delo strokovnih služb podpredsednik mag. Lado Bradač, profesionalno pa direktor Srečko 

Žerjav. V nadaljevanju je opomnil, da odgovor na vprašanje, kdo je kriv za nastalo situacijo,  

pričakuje na današnji seji. Povedal je, da je na možnost pojava težav in nepotrebnih dodatnih  

stroškov v zadevi ga. Karmen Koren opozarjal direktorja na 9.  in 11. seji KFGP, vendar mu 

je bilo rečeno, da naj se ne vtika v to, saj naj bi šlo pri zadevi za največ 2 do 3 tisoč evrov 

stroškov. Nadalje je opozoril na načelnost in ničnost tolerance pri LZS, katero morajo 

upoštevati predsedniki komisij na osnovi podpisa izjave o ravnanju s finančnimi sredstvi. 
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Danes smo seznanjeni z dejstvom, da je bilo  potrebno upravičenki izplačati razmeroma 

visoko odškodnino. Še najbolj pa ga motijo stroški za plačilo odvetniških storitev v višini 

15.000,00 € izplačanih odvetniku, ki je pripravljal in za tem tudi izpeljal celotno zadevo do 

konca, ob dejstvu, da ga. K. Koren ni imela svojega odvetnika, kot je razvidno iz sodne 

odločbe. Rekel je, da morata vsekakor breme odgovornosti prevzeti direktor strokovne službe 

LZS S. Žerjav in odvetnik in nikakor ne člani upravnega odbora LZS, kakor je bilo nakazano 

v uvodni predstavitvi te točke, kjer je podan celoten potek dogodkov v zvezi z omenjeno 

problematiko.  Opozoril je na dejstvo, da je bil na tretji seji UO LZS prejšnjega sklica sprejet 

sklep o višini direktorjeve plače in šele za tem vizija, ki predvideva vir prihodkov  po ključu 

70 % iz  članarine in 30% iz projektnih virov, kar ocenjuje kot napako. Opozoril je tudi  na 

dejstvo, da se prihodki zberejo s pobiranjem članarin v začetku leta, za odhodke pa 

odgovarjajo drugi in vsled tega taka lahkotnost bivanja. Razpravo je sklenil s predlogoma, da 

se odvetniku v povezavi s tem postopkom stroški ne priznajo in da se direktorju predlaga 

osnovna plača v višini 70 %,  v primeru pridobljenih sredstev z naslova projektov pa še 

sorazmerni delež. 

B. Breitenberger je zavrnil očitke iz uvodne predstavitve, da naj bi bili člani UO LZS ob 

sprejemanju posameznih sklepov med postopkom sprejemanja sistemizacije odgovorni za 

nastalo situacijo, saj je ves čas opozarjal in ob glasovanjih nedvoumno izražal svoje mnenje, 

da nasprotuje vodenju postopkov na način, kot so bili vodeni. Sicer pa je opozoril, da člani 

UO LZS od strokovne službe pričakujejo kvalitetno  gradivo, ki mu je potrebno zaupati. Ob 

koncu je predlagal, da naj bi pravna služba pripravila ustrezne dopolnitve  internih aktov, ki bi 

v primerih odločanja o zelo pomembnih zadevah omogočile glasovanje na način, da bi bilo 

nedvoumno razvidno kako so se posamezni člani UO LZS opredeljevali in za tem tudi 

glasovali.   

M. Gselman je odločno zavrnil očitek, da naj bi bili člani UO LZS odgovorni za nastalo 

situacijo in poudaril, da se od predsednikov komisij in organov LZS pričakujejo gradiva, ki 

naj bi bila strokovna in nedvoumna. Izpostavil je ugotovitev, da se v posameznih primerih 

pristojni ne znajo pogovarjati, saj sicer ne bi naleteli na kar nekaj nepotrebnih nesoglasij, od 

katerih ostaja še danes nekaj nerešenih.   

D. Čarga je izrazila začudenje, da se v zadevi nismo  potrudili in izbrali zunanjega odvetnika 

za vodenje postopka.  

D. Čubej je podobno, kot njegovi predhodniki zavrnil očitke iz uvodne predstavitve v smislu 

kolektivne odgovornosti članov UO LZS za nastalo situacijo. Prisotne je seznanil z vsebino 

razprave o prejetem gradivu v zadevi ga. Karmen Koren na nivoju njihove ZLD Gorica in 
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prebral njihovo stališče glede tega. V zvezi s tem je predlagal, da UO LZS imenuje posebno 

delovno skupino sestavljeno iz lovcev pravnikov, ki bi pregledala potek postopka v omenjeni 

zadevi do končne sodbe. V skupino naj bi na njihov predlog imenovali Zadravec Igorja, mag. 

Natašo Oven in še enega pravnika s področja VO Maribor.  

F. Jarc se je pridružil razpravi predhodnikov in tudi zavrnil vsakršen poskus določitve 

kolektivne odgovornosti na člane UO LZS. Poleg omenjenega je tudi izpostavil 

nepripravljenost odgovornih na LZS za dogovore v pravem pomenu besede. Opozoril je na 

dejstvo, češ da stvari na strokovni službi LZS ne delujejo tako, kot bi morale in kot je bilo ob 

uvedbi novih delovnih mest zagotovljeno.  

M. Lešnik je menil, da bi bilo prav, da se s predstavljenim predlogom ZLD Gorica za 

imenovanje delovne skupine za preverjanje vodenja postopka v zadevi ga. Koren seznani 

nadzorni odbor. Po njegovem bi ob morebitnem preverjanju vodenja postopka v zadevi ga. 

Koren v delovni skupini moral sodelovati vsaj en od članov NO.   

A. Reberšak se je pridružil razpravi predhodnikov in tudi zavrnil vsakršen poskus določitve 

kolektivne odgovornosti na člane UO LZS. Končal je z ugotovitvijo, da člani UO LZS delajo 

neprofesionalno, kdo je zadevo vodil s strokovne plati pa je znano, je zaključil. 

D. Čarga je podprla prizadevanja, da se razišče morebitno odgovornost in da se zadeva 

primerno reši. 

R. Štrekelj je podprl predlog ZLD Gorica za imenovanje delovne skupine za preverjanje 

vodenja postopka v zadevi ga. Koren, ki bo postopek preučila in podala ustrezno poročilo UO 

LZS. 

A. Dragan je predlagal, da direktor strokovne službe LZS do naslednje seje pripravi načrt 

zagotovitve potrebnih finančnih sredstev za izplačilo odškodnine in stroškov odvetnika. 

Izrazil je zahtevo, da slovenski lovec zaradi izplačila omenjenih stroškov ne sme biti 

oškodovan.   

T. Trotovšek je opozoril, da bi bilo potrebno, glede na vsebino  razprave kolega Lukančiča, 

po tem, ko je izrekel kar nekaj očitkov na delo direktorja strokovne službe LZS, ustrezno 

odgovoriti. Razpravo je zaključil z razmišljanjem, da v kolikor polovica povedanega drži, 

potem se moramo resno zamisliti kam pelje voz na katerem sedimo in se mu reče LZS.  

 

Razpravo je sklenil predsednik LZS mag. S.F. Krope z nesporno ugotovitvijo, da je bila v 

postopku v zadevi ga. Karmen Koren storjena napaka. Opozoril je, da predlog predstavnikov 

ZLD Gorica posega sicer na področje pristojnosti nadzornega odbora, vendar bo kljub temu 

predlog predal na glasovanje, da se člani UO LZS opredelijo glede tega. Sicer pa poudaril, da 
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nihče ne prelaga svoj del odgovornosti na člane UO LZS. Menil je, da bi bilo najprimerneje s 

celotno zadevo seznaniti  NO LZS ta pa naj presodi in odloči v okviru svojih pooblastil kako 

bo reševal zadevo.  

Za tem je skladno s potekom razprave najprej oblikoval sklep smiselno s predstavljenim 

predlogom  ZLD Gorica in ga predal na glasovanje. 

Vprašanje je glasilo: Kdo je ZA predlog ZLD Gorica, kot je predlagal D. Čubej, da se 

imenuje tričlanska komisija, ki bi preučila pravilnost postopka v zadevi ga. Koren? 

 

Ob glasovanju s 6 glasovi  ZA in 12 PROTI predstavljeni predlog ni bil sprejet. 

  

Za tem je bil soglasno sprejet sklep 

 

SKLEP 19.2.1.: UO LZS je seznanjen s potekom postopka v zadevi ga. K. Koren in 

seznanja nadzorni odbor z vsebino pobude ZLD Gorica, da naj se preuči potek postopka 

s strani neodvisne komisije.  

 

AD3 

Dobrodelni ples LZS    

I. Malešič je člane UO LZS seznanil z aktivnostmi povezanimi z organizacijo in izvedbo 

dobrodelnega plesa. Povedal je, da se posamezne zadeve spreminjajo iz ure v uro. Poročilo o 

pripravah je bilo tako sestavljeno nekaj ur pred odhodom na sejo, tako bo priloženo zapisniku. 

Sicer so priprave v polnem teku in ni več pomembnejših neznank ali zapletov, kar pomeni, da 

bi morala prireditev lepo steči. Izrazil je željo, da bi se našlo le še nekaj več zainteresiranih 

podpornikov, zato je pozval člane, da posredujejo naslove čim več potencialnih donatorjev, da 

bi strokovna služba za tem na pridobljene naslove posredovala povabilo k sodelovanju oz. 

doniranju.   

 

SKLEP 19.3.1.: UO LZS je seznanjen z aktivnostmi v zvezi z organizacijo in izvedbo 

Dobrodelnega plesa LZS, vmesno poročilo je v prilogi zapisnika.  

 

 

AD4 

Obravnava predloga sprememb Pravilnika o določitvi volilnih okolišev ter o kandidiranju in 

volitvah organov in funkcionarja LZS  
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I. Malešič je podal uvodno obrazložitev k posredovanem gradivu pod točko dnevnega reda. 

Razprave ni bilo. Ob glasovanju je bil soglasno sprejet naslednji sklep: 

 

SKLEP 19.4.1.: UO LZS sprejme predlog sprememb Pravilnika o določitvi volilnih 

okolišev ter o kandidiranju in volitvah organov in funkcionarja LZS, ki je v prilogi 

zapisnika. 

 

AD5 

Potrditev predlogov sklepov 19. in 20. seje komisije za priznanja in odlikovanja  

 

I. Malešič je predstavil predloge sklepov komisije za priznanja in odlikovanja pod točko 

dnevnega reda. 

Razprave ni bilo. Ob glasovanju so bili soglasno sprejeti naslednji sklepi: 

 

SKLEP 19.5.1.:  UO LZS na podlagi določil  1. odstavka 10. člena Pravilnika o 
podeljevanju lovskih odlikovanj in priznanj (29. 06. 2010), podeli odlikovanje Red za 
lovske zasluge I. stopnje: 

 
FRANCU AVBERŠEK, predlagatelj: Komisija lovstvo in mladi 
MATIJI JENKO, predlagatelj: LD Motnik Špitalič 
 

 
SKLEP 19.5.2:  UO LZS na podlagi določil 2. odstavka 10. člena Pravilnika o 
podeljevanju lovskih odlikovanj in priznanj (29. 06. 2010), se podeli odlikovanje Red za 
lovske zasluge II. stopnje: 
 

ALBINU ŽELEZNIK, predlagatelj: LD Javornik Postojna 
BORISU VASLE, predlagatelj: LD Javornik Postojna 
MILOSAVU VUKOVIČ, predlagatelj: LD Mala gora 
IZTOKU TOMŠIČ, predlagatelj: LD Mala gora 
DANIMIRJU REBEC, predlagatelj: LD  Raša Štorje 
BOJANU  KRIŽMAN, predlagatelj: LD Raša Štorje 
IVANU  HIBLER, predlagatelj: LD Gornja Radgona 
FRANCU MAUKO, predlagatelj: LD Gornja Radgona 
MILANU KOLARIČ, predlagatelj: LD Gornja Radgona 
FRANCU PINTARIČ, predlagatelj: LD  Gornja Radgona 
MIROSLAVU NJIVAR, predlagatelj: LD Gornja Radgona 
BRANKU PINTAR, predlagatelj: LD Šmartno pri Litiji 
JERNEJU ŠTRAJHAR, predlagatelj: LD  Sela pri Kamniku 
FRANCU KRISTAN, predlagatelj: LD Jurklošter 
FRANCU TURNŠEK predlagatelj: LD Boris Kidrič 
ZDRAVKU MOLKA, predlagatelj: LD Šentlambert 
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FRANCIJU OCEPEK, predlagatelj: LD Šentlambert 
FRANCIJU TREBUŠAK, predlagatelj: LD Šentlambert  
DUŠANU LEPŠINA, predlagatelj: ZLD Posavje 
DAMIJANU ROŽMAN, predlagatelj: ZLD Posavje 
ANDREJU BOBEK, predlagatelj: ZLD Posavje 

 
 
SKLEP 19.5.3.:  UO LZS na podlagi določil  2. alinee 2. odstavka 16. člena Pravilnika o 
podeljevanju lovskih odlikovanj in priznanj (29. 06. 2010), se podeli odlikovanje Red za 
lovske zasluge I. stopnje: 

FRANCU HRIBAR, predlagatelj: LD Sela pri Kamniku – po 16. členu 
MARTINU  FRECE, predlagatelj: LD Jurklošter – po 16. Členu 
 
 

SKLEP 19.5.4.:  UO LZS na podlagi določil  1. alinee 2. odstavka 16. člena Pravilnika o 
podeljevanju lovskih odlikovanj in priznanj (29. 06. 2010), se podeli odlikovanje Red za 
lovske zasluge II. stopnje: 

JOŽEFU ŠNAJDER, predlagatelj: LD Velika nedelja – po 16. členu 
PAVLU KRAJNC, predlagatelj: LD Kapla – po 16. členu 
STANISLAVU TERTINEK, predlagatelj: LD Kapla – po 16. členu 
FRANCU NOVAK, predlagatelj: LD Mala gora – po 16. členu 
MARTINU PODLESNIK, predlagatelj: LD Šmartno pri Litiji – po 16. členu 
FRANCU GRAČNER, predlagatelj: LD Jurklošter – po 16. členu 
BORISU STARIHA, predlagatelj: LD Jurklošter – po 16. Členu 
VLADIMIRJU ZUPANIČ, predlagatelj: LD Boris Kidrič – po 16. členu 
JOŽEFU KAPELE, predlagatelj: LD Adlešiči – po 16. členu 
ERNESTU HORVAT, predlagatelj: LD Grad - Kuzma – po 16. členu 
JOŽEFU KRPIČ, predlagatelj: LD Grad – Kuzma – po 16. členu 
JAKOBU DEMŠAR, predlagatelj: LD Šentjošt – po 16. členu 
ALOJZIJU MAČEK, predlagatelj: LD Šentjošt – po 16. členu 
MAKSU HOLCMAN, predlagatelj: LD VURMAT – po 16. členu 

 
 
SKLEP 19.5.5.: UO LZS na podlagi določil 1. alinee 2. odstavka 11. člena Pravilnika o 
podeljevanju lovskih odlikovanj in priznanj (29. 06. 2010), se podeli odlikovanje Listina 
LZS: 

LD Bukovca, predlagatelj: Postojnsko Bistriška ZLD 
LD Javornik Postojna, predlagatelj: Postojnsko Bistriška ZLD 
LD Brkini, predlagatelj: Postojnsko Bistriška ZLD 
LD Banja loka, predlagatelj: Lovska zveza Slovenije 
LD Šentjošt, predlagatelj: ZLD Ljubljana 

   
 

AD6 

Potrditev predloga sklepa komisije za izobraževanje  

 

I. Malešič je predstavil predlog komisije za izobraževanje za potrditev in razširitev 

predavateljskega aktiva LZS, ki izvaja izobraževanje lovcev na območju VO LZS po tem ko je 
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predlagala Braneta Lotriča za predavatelja na področju tematike odnosi z javnostmi za tečaje 

za lovske čuvaje in tečaje v ZLD/LZ. V razpravi je predsednik LZS mag. Srečko Felix Krope 

opozoril, da izpitna komisija za izpit lovskega čuvaja ni prejela in tudi ni obravnavala predloga 

komisije za izobraževanje, kar pomeni, da predlog s komisijo ni usklajen in kot takšen v celoti 

ne more biti obravnavan na UO LZS. 

Po krajši razpravi je bil oblikovan predlog sklepa in predan na glasovanje. Soglasno je bil 

sprejet naslednji sklep: 

SKLEP 19.6.1.: UO LZS potrdi Braneta Lotriča za predavatelja za tematiko odnosi z 

javnostmi na usposabljanju lovcev in na tečaju za lovski izpit pod okriljem organizacije 

usposobljenih članic LZS. 

 

AD7 

                                                    Razno 
 

1. Informacija o razgovoru z županom občine Vojnik: 
Predsednik LZS mag. Srečko Felix Krope je podal kratko informacijo o razgovoru z 
županom občine Vojnik v zvezi s pobudo o skupnem projektu izgradnje Lovsko ribiškega 
muzeja. Povedal je, da je projekt zanimiv in da je z županom potekal le neformalen pogovor 
na katerem se ni ničesar obljubljalo. 
 
SKLEP 19.7.1.: Zapisnik sestanka na občini Vojnik je v prilogi zapisnika. 
 
2. Informacija o razstavi v prostorih LZS:  
Predsednik LZS mag. Srečko Felix Krope je člane UO LZS povabil na prvo razstavo 
»Lovske slike« in predstavitev pesniške zbirke »Iz moje lovske malhe«, ki se bo odprla 1. 
oktobra 2014 v prostorih LZS na Župančičevi 9 v Ljubljani. Povedal je, da naj bi bil to 
začetek tovrstnih aktivnosti, ki naj bi se razširile v prihodnjem obdobju tudi na druga področja 
kulturnega delovanja. Tako naj bi se po njegovih besedah v prihodnosti zvrstili podobni 
dogodki, saj imamo v Sloveniji kar nekaj lovskih pevskih zborov, skupin rogistov, 
oponašalcev jelenjega rukanja, slikarjev, rezbarjev, kiparjev, graverjev, fotografov, literatov 
in drugih ustvarjalcev, ki bogatijo slovensko lovsko kulturo. 

 
3. Anketa Mladi in lovstvo:  
Predsednik LZS mag. Srečko Felix Krope je člane UO LZS pozval, da sodelujejo v anketi 
komisije mladi in lovstvo, ki bo v prihodnjih dneh naslovljena na naslove usposobljenih 
članic. Poleg tega pa je opozoril, da je še vedno nekaj članic LZS, ki medse niso povabili 
predstavnika komisije mladi in lovstvo, da bi predstavili program dela in podali navodila, 
kako pristopiti mladim. 
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4. Informacija o sestanku na MKO:  
Direktor strokovnih služb LZS S. Žerjav je podal informacijo v zvezi z razgovori na 
Direktoratu za lovstvo in ribištvo MKO pri direktorju g.  Jakši v prisotnosti g. Jonozoviča iz 
ZGS ter glavnega inšpektorja g. Simšiča in g. Marolta dne 18.9.2014. 
- Povedal je, da so morali po ponovnem pisnem predlogu MKO prepričevati pristojne, da 
rezanje nog sivim vranam ni strokovno in etično sprejemljivo in zato nismo podali našega 
soglasja.  
- Pristojne so tudi opozorili na dejstvo, da še vedno ni bilo podane strokovne obrazložitve 
zavrnitve predloga za širitev seznama lovnih vrst.  
- Izpostavili so problematiko predlogov za preklic in nepodaljšanja veljavnosti lovskih 
izkaznic v dobi treh let po storjenem prekršku in se soglasno dogovorili, da je treba takoj 
pristopiti k odpravi teh nesorazmernosti 
- Ugotovljeno je bilo, da so se je upoštevale pripombe ob spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o organizaciji lovsko-čuvajske službe, o vsebini in pogojih za opravljanje izpita za 
lovskega čuvaja ter obliki izkaznice in službenega znaka. 
- Govorili smo o interesu MKO, da odkupi določene dele LISJAK-a, ki bi postal uradni 
sistem spremljanja LUN za vse lovske organizacije v Sloveniji. 
- Na sestanku je bila izpostavljena problematika v zvezi z zbiranjem, odkupom in prodajo 
mesa medveda, saj se je cena več kot prepolovila zaradi obsežnih administrativnih postopkov. 
Direktorat za GLR je prevzel obvezo, da za rešitev tega problema nemudoma skliče sestanek 
z predstavniki ARSO in direktorata za okolje. 
- Podano pa je bilo tudi opozorilo, da ministrstvo ni povrnilo LD izplačanih škod po divjadi 
na 50% prihodka za preteklo leto niti ne odgovarja na njihove dopise z zahtevki za vračilo -
Opozorili smo na problematiko odstrela divjih prašičev po vezanju plana svinj 2+ na celoten 
odstrel, saj določene upravljavke omejujejo odstrel drugih kategorij v strahu pred zagroženimi 
kaznimi.  
 
 
5. Informacija v zvezi nedavnim pismom Trček Iztoka 
Predsednik LZS mag. Srečko Felix Krope je člane UO LZS seznanil, da je direktor 
strokovne službe LZS S. Žerjav na nedavno pismo  Trček Iztoka, ki je bilo naslovljeno po 
elektronski pošti dne 29.9.2014 na naslove članov UO LZS  že posredoval ustrezen odgovor.   
 
6. Razpisi za prenesene naloge usposobljenih članic: 
T. Trotovška je zanimalo zakaj se je letos toliko zamujalo z razpisi za prenesene naloge in 
predlagal, da se v prihodnje omenjene razpise objavi na začetku leta.  
 
Seja je bila zaključena ob 1920 uri. 

 

Zapisal: 

mag. Štefan Vesel,  

generalni sekretar LZS                              mag. Srečko Felix Krope, 

          predsednik LZS 



Upravni odbor LZS                                                                                                      Ljubljana , 30 09. 2014 

 

 

 

Zadeva: Poročilo organizacijskega odbora »Dobrodelnega plesa LZS« 

 

 

Priprave za izvedbo dobrodelnega plesa, ki bo 17.10 2014 z začetkom ob 19.00 uri, so v polnem teku. 

Urejeno je vse glede prireditvenega prostora, menija, ansambla , povezovalca. 

Odprta zadeva so donatorska sredstva, saj odziva od področnih zvez praktično ni in je vse breme na 

posameznikih. Kljub temu je bilo poslano  preko 60 prošenj za donacijo, odzivi prihajajo počasi. Po 

drugi strani nabor umetniških del lovskih ustvarjalcev poteka uspešno, tako da avkcija bi morala 

prinesti nekaj sredstev. 

Poslana je bila tudi prošnja LPN‐jem za  doniranje odstrela posameznih primerkov divjadi, kar bi bilo 

predmet avkcije na samem plesu in dodaten vir sredstev za fond »Zelenega križa«  

Predvidevam , da bodo naslednji teden poslane vsaki področni zvezi po 10 vstopnic v obliki 

priložnostne značke ter ustrezna faktura. Zvezam je prepuščena distribucija kart, zagotovitev 

udeležbe ter  plačilo vstopnic. Cena vstopnice bo definirana v tem tednu in bo znašala cca. 35 EUR. 

Zagotovitev udeležbe za področne zveze (5 parov vsaka) ne bi smela biti problem.  

V pripravi je še lista povabljencev, ki bo zajela tudi državni vrh ter resorne vladne predstavnike. 

 

Toliko na kratko in hvala za pozornost, 

 

Ivan Malešič 



  

 Župančičeva 9, 1000 Ljubljana, 01 24 10 910 
 

                                                                                                                               
 
Na podlagi drugega odstavka 22. člena Pravil LZS z dne 12. 5. 2007, 3. 6. 2010 in 10.6.2014 
je Upravni obor LZS na svoji seji dne 30.9.2014 sprejel naslednji 
 
 

S K L E P 
o spremembi v sestavi volilnih okolišev 

 
1. 
 

Območja volilnih okolišev, določena s 3. členom pravilnika o določitvi volilnih okolišev ter o 

kandidiranju in volitvah organov in funkcionarja LZS, se spremenijo, kot sledi: 

 LD Polhov Gradec iz volilnega okoliša št. 3. Gorenjska se vključi v volilni okoliš št. 8. 

Ljubljana; 

 LD Taborska jama iz volilnega okoliša št. 5. Kočevje se vključi v volilni okoliš št. 8. 

Ljubljana; 

 LD Timav – Vreme iz volilnega okoliša št. 6. Brkinsko – Kraški se vključi v volilni 

okoliš št. 11. Postojnsko – Bistriški. 

 

2. 
 

Glede na spremembe v sestavi volilnih okolišev iz 1. točke tega sklepa bo Upravni odbor LZS 

ob razpisu volitev za člane organov LZS in za predsednika LZS za obdobje 2016 – 2020 glede 

na dejanske podatke o številu članov članic iz prvega odstavka 4. člena Pravil LZS v evidenci 

Lisjak s posebnim sklepom ugotovil število članov Upravnega odbora LZS, ki se jih na 

podlagi četrtega odstavka 23. člena Pravil LZS voli iz posameznega volilnega okoliša. 

 

3.  

 

Sklep velja z dnem, ko ga sprejme Upravni odbor LZS.  

 

 
Številka: LZS/870-2 
Datum: 30.9.2014 
 
         PREDSEDNIK 
        LOVSKE ZVEZE SLOVENIJE 
             Mag. Srečko Felix Krope 










